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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  13 

Datum zasedání:  30. 4. 2025 

Přítomni:  Buryová, Horáková (online), Kopřivová, Macková, Majerová, Růčková, 

Waleczek Zotyková 

Omluveni:  Bauerová, Doubravský, Kubalová, Téma 

Hosté:  Suchánek, Šperka 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2024 

3. Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Sociální 

management v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro  

4. akademický rok 2025/2026  

5. Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do bakalářského studijního 

programu Manažerská informatika v prezenční a kombinované formě studia 

SU OPF pro akademický rok 2025/2026  

6. Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských 

studijních programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro 

akademický rok 2025/2026  

7. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Jednání proběhlo hybridní formou, a to z důvodu nemožnosti prezenční 

účasti některých členů AS SU OPF. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili 

souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Děkan doc. Šperka uvedl, že jde o tradiční dokument předkládaný pravidelně každý rok na 

zasedání senátu a stručně shrnul obsah. V roce 2024 se vedení fakulty zaměřilo na finalizaci 

projektů; byl kladen důraz na inovaci výukových procesů, snahu snížit propadovost studentů a 

zvýšení motivace pedagogů. Proběhla rekonstrukce objektu D2 na Vyhlídce, kdy byly 

vytvořeny tři nové učebny, bylo zrekonstruováno místo pro setkávání doktorandů (předsálí a 

A309) z projektu JAK INFRA, byli vybráni zhotovitelé budovy CEPIS a nastaveny procesy na 

získání stavebního povolení. Pokračoval proces akreditací studijních programů Marketing, 

Veřejná ekonomika a správa a nového studijního programu Sociální management. Byl 

zaznamenán opětovný rostoucí zájem o studium na fakultě, kdy nejvyšší zájem je o studijní 

program Ekonomika a management, velký zájem je i o studijní program Inovativní podnikání. 

Pokračovalo řešení dvou projektů TAČR, fakulta vstoupila do mezinárodních projektů, např. 

evropské univerzity STARS EU (proběhly výukové aktivity pro studenty). Závěrem poděkoval 

všem za podporu.  

 

Dr. Majerová vyzdvihla grafickou úpravu dokumentu.  

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Výroční zprávu o činnosti SU OPF za rok 2024. 

 

 

 

Děkan doc. Šperka informoval, že žádost o akreditaci byla podána a dostali jsme potvrzení, že 

program je akreditován. Přihlášek je pro tento rok mnoho a díky tomu se rozmělňuje koeficient 

ekonomické náročnosti KEN. Muselo tak být přikročeno k tomu, že bude přijato méně studentů, 

kdy kapacita byla omezena na 20+20 a byla zavedena přijímací zkouška, a to formou 

motivačního dopisu a životopisu, ve II. kole pak bude online rozhovor.  

 

Doc. Suchánek ještě doplnil, že se aktuálně čeká na nabytí právní moci rozhodnutí k datu 3.5. 

a od 5. května bude spuštěno podávání přihlášek.  

 

Dr. Kopřivová se zeptala, na základě čeho byl určen proces přijímacího řízení u studijního 

programu Sociální management, zda je tento studijní program něčím výjimečný. 

 

Doc. Šperka vysvětlil, že vedení fakulty přemýšlelo, jakou formu zvolit, a nakonec byl zvolen 

model, který je již osvědčený, kdy jde o podobný proces jako u Inovativního podnikání a 

Digitálního business.  

 

Dr. Buryová se dotázala, zda když se zavede přijímací řízení, tak už to tak zůstane. 

  

Doc. Šperka potvrdil, že ano, u tohoto modelu se zůstane a bude se zavádět i u dalších studijních 

 

2. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2024  

 

3. Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Sociální 

management v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2025/2026  
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programů, přemýšlí se u kterých.   

 

Dr. Buryová se zeptala, když se Sociální management dostuduje, pak už nebude.  

 

Doc. Šperka odpověděl kladně.   

 

Jelikož se nikdo další nepřihlásil o slovo, předsedkyně vyzvala k hlasování.  
 

Hlasování o podmínkách přijímacího řízení (Sociální management): 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu Sociální 

management v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2025/2026.  

 

 

 

Proděkan doc. Suchánek, jako garant studijního programu, představil podmínky přijímacího 

řízení. Uvedl, že do jiných studijních programů se hlásí velký počet uchazečů, proto bylo 

rozhodnuto, že II. kolo bude spuštěno pouze u Manažerské informatiky, a to vzhledem 

k celkově se snižujícímu koeficientu ekonomické náročnosti KEN (cílem je tak zvýšit zatím 

podlimitní KEN). Přihlášky se mohou podávat do 30.6. a přijetí je bez přijímací zkoušky.   

 

Jelikož se nikdo nepřihlásil o slovo, předsedkyně vyzvala k hlasování.  
 

Hlasování o podmínkách pro II. kolo přijímacího řízení (Manažerská informatika): 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do bakalářského studijního programu 

Manažerská informatika v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2025/2026. 

 

 

 

Proděkan doc. Suchánek doplnil, že stejně tak jako ve všech minulých letech, tak i letos je nižší 

počet uchazečů do navazujících studijních programů, proto je vypsáno II. kolo přijímacího 

řízení i do všech navazujících studijních programů. Přihlášky se mohou podávat do 30.6.  

  

Nikdo se nepřihlásil o slovo, proto předsedkyně vyzvala k hlasování.  

4. Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do bakalářského studijního programu 

Manažerská informatika v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro 

akademický rok 2025/2026  

5. Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 

2025/2026  
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Hlasování o podmínkách pro II. kolo přijímacího řízení (navazující mag.): 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický rok 2025/2026.  

 
 

6. Různé 

 

International week: 

Doc. Šperka pozval na velkou akci pod názvem International week, která se bude konat v týdnu 

od 12. do 16. 5., a které se bude účastnit více než 100 zahraničních hostů.  

 

Setkání studentských senátorů: 

S. Macková informovala o druhém setkání studentských senátorů ze všech součástí a nastínila 

body, o nichž se jednalo. Kariérní centrum: z dlouhodobého hlediska není využíváno tak, jak 

by mělo. Ing. Foltisová a M. Voňka měli schůzku s vedoucím centra a s prorektorem Matulou 

a domluvili se na tom, že centrum by mělo nabízet čtyři činnosti: 1) praxe, stáže a brigády dle 

zaměření studia, 2) přípravu na kariéru (jak napsat CV), 3) další vzdělávání, workshopy, 4) 

seberozvoj. Počítá se s redesignem webových stránek, které budou podávat aktuální informace. 

Newsletter: nebyl hodnocen úplně pozitivně, ačkoliv se úroveň zvýšila. Většina prokliků je na 

stránku SU, kde se to pak stejně musí dohledat. Byl přednesen návrh, aby vznikla studentská 

redakční rada, která bude newsletter připravovat. Akademický den: rektora mrzí nízká účast 

studentů, kteří nejsou studenty senátu a nemají motivaci dorazit. Tradice akademického dne by 

měla být zachována a bylo by vhodné zvýšit zájem o tuto akci, i když je kapacita místnosti 

omezená. Doc. Gongol v této souvislosti navrhl, že by mezi oceněnými byli i studenti za každou 

součást univerzity v různých kategoriích (věda a výzkum, reprezentace, interní činnost). 

Návrhy na oceněné studenty by dávali za každou součást studentští senátoři. Menza: opavští 

studenti mají možnost stravenek, kdežto karvinští studenti stravenky nemají. Zazněla tedy 

otázka, zda by i naši studenti mohli využívat stravenky. Doc. Šperka zjistí u p. tajemnice do 

příštího zasedání, jestli je to možné. Řešilo se to již před několika lety, ale byl zde nějaký 

problém. Závěrem dodal, že je dobře, že ta aktivita jde směrem od studentů přímo k rektorátu 

a třeba se to znovu rozpohybuje.  

 

Doc. Šperka ocenil propagaci darování krve ze strany studentských senátorů. 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 28. 5. 2025 v 13:00 hod. v místnosti A308.  

 

Za správnost:  

dr. Ing. Ingrid Majerová  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 30. 4. 2025 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti SU OPF za rok 2024. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářského studijního programu 

Sociální management v prezenční a kombinované formě studia SU OPF pro akademický 

rok 2025/2026.  

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do bakalářského studijního 

programu Manažerská informatika v prezenční a kombinované formě studia SU OPF 

pro akademický rok 2025/2026. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky pro II. kolo přijímacího řízení do navazujících 

magisterských studijních programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF 

pro akademický rok 2025/2026.  

 

 

dr. Ing. Ingrid Majerová  

předsedkyně AS SU OPF 

 

 

 

 

 


